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آمارهــا و ذخیره ۱۳۶ میلیون مترمکعبی ســد زاینده رود 
حکایــت از وضعیــت نامطلوب ایــن ســد دارد. به گفته 
سخنگوی شرکت آبفای اصفهان، ذخیره فعلی سد قطعاً تا 
ابتدای فصل بارش و اوایل دی ماه کفاف آب شرب اصفهان 
را می دهد.هفته گذشــته نیز امینی، مدیــر بهره برداری و 
نگهداری از تأسیســات آبی شرکت آب منطقه ای اصفهان 
اعلام کرد که مجموع ذخیره آب ســدهای بزرگ اســتان 
اصفهان به ۱۷۰میلیون مترمکعب رسیده و همچنین میزان 
پرُشدگی سدهای استان ۱۲درصد است و بررسی وضعیت 
ســدهای استان نشــان می دهد که میزان پرُشدگی سدها 
نســبت به میانگین بلندمدت با کاهشی معادل ۷۵ درصد 
مواجه بوده اســت.پیش تر نیز برخی کارشناسان نسبت به 
وضعیــت بحرانی تأمین آب اصفهان هشــدار داده و اعلام 
کرده بودند که اگر شــرایط آبی موجود به شــیوه درست 
مدیریت نشود، به طورقطع اصفهان شرایطی شبیه همدان را 
در پیش خواهد داشت. به طور مثال شهریورماه امسال بهرام 
نادی، عضو کارگروه تخصصی فرونشست استان اصفهان با 
بیان اینکــه چنان آب مصرف می کنیم که گویی تا ابد آب 
داریم، به ایســنا گفت بود که متاســفانه نتیجه عدم توجه 
بــه منابع و مصارف آب در همــدان منجر به کمبود آب و 
فروچاله شد و مشابه این کار در اصفهان در حال انجام است.
چندی پیش نیز رئیس حوضه زاینده رود در مدیریت منابع 
آب فلات مرکزی ایران، تأکید کرد که امسال سد زاینده رود 
شــرایط خوبی ندارد و ما دو ســال متمادی خشکســالی 
داشــتیم و بی انضباطی برداشت ها در بالادست باعث شده 

تا جانِ سد گرفته شود.
به گفته علیرضا الماســوندی، آب سد نباید تخلیه و بیشتر 
از این خالی شــود و با توجه به اینکه ســد زاینده رود بتنی 
دو قوســی اســت، کاهش و تخلیه آب این ســد موجب 
وارونگی و ایجاد ترک در این ســد می شود، بنابراین وجود 
آب برای پایداری ســد ضرورت دارد وگرنه این ســد را از 
دســت می دهیم، بنابراین باید آب از تونل کوهرنگ انتقال 
یابد.وی تصریح کرد که به طورقطع ورودی ســد زاینده رود 
هم در آذر خوب نخواهد شد، چراکه ورودی به صورت برف 
است و آب نمی شــود و اگر با این همین شکل پیش رویم 
بدون ملاحظه دی ماه امسال مخزن سد زاینده رود به ۷۰ و 
یا ۷۷ میلیون مترمکعب می رســد.رئیس حوضه زاینده رود 
با بیان اینکه ۱۲ میلیــارد مترمکعب در حوضه زاینده رود 
پیش خور کرده ایم، یادآور شد: اگر امروز دریاچه ارومیه احیا 
نمی شود به دلیل پیش خور کردن آب آن است. متأسفانه در 
بالادست رودخانه که برداشت های غیرمجاز از طریق انجام 
می شــود الگوی کشت رعایت نمی شــود و اگر می خواهیم 
اصلاح الگوی کشــت داشته باشیم، کشت گلخانه ای باید با 
تأمین آب پایدار گســترش یابد.وی با بیان اینکه نمی توان 
در غرب و شــرق اصفهان آب را حراج کرد، گفت: آب باید 

مســتقیماً و به صورت حجمی به دست ســرمایه گذاران و 
کشاورزان برســد، بنابراین انتقال بین حوضه ای تنها برای 
تأمین آب شــرب انجام می شــود و اگر سرعت برداشت از 
آب های  زیرزمینی کاهش نیابد نرخ فرونشســت به صورت 

تصاعدی افزایش خواهد یافت.به گفته مدیران آبی کشــور، 
در حال حاضر شاهد تنش آبی در بیش از ۸۰ شهر هستیم 
و به نظر می رســد اصفهــان نیز با توجه بــه ذخیره ۱۳۶ 
میلیون مترمکعبی ســد زاینده رود با ورودی ۷ و خروجی 

۱۲ مترمکعب بر ثانیه سد بسیار بحرانی باشد و نگرانی های 
بسیاری برای تأمین آب شرب اصفهانی ها وجود دارد.

دراین باره ســخنگوی شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان 
به ایســنا، گفت: تقریباً کل کشــور با کاهش شدید ذخایر 
آبی خود مواجه هســتند در مورد اصفهــان نیز امیدواریم 
میزان آب موجود را به ابتدای فصل بارش برســانیم.مجید 
مختاری با اشاره به اینکه گفته شده که از نیمه دوم آبان ماه 
بارش ها آغاز می شود، تأکید کرد: تأمین آب بر عهده شرکت 
آب منطقــه ای و توزیع آب بر عهده شــرکت آبفا اســت و 
خوشــبختانه اقدامات خوبی در آب منطقه ای اصفهان در 
حال انجام است تا ظرفیت تأمین آب بیشتر شود.وی تأکید 
کــرد: در حالت بدبینانه ذخیره فعلی ســد قطعاً تا ابتدای 
فصــل بارش و اوایل دی ماه می رســد، البته با توجه به کم 
شــدن مصارف، شاید این ذخیره بیشــتر هم جواب دهد.
سخنگوی شــرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در پاسخ 
به این ســوال که اصفهان نیز به شــرایطی همانند همدان 
دچار خواهد شد یا خیر؟ گفت: امیدوارم اینگونه نشود، البته 
زمان بارش ها در اختیار ما نیست و اگر بارش داشته باشیم 
مشکلی نخواهیم داشت، اما مطابق پیش بینی هواشناسی، 

بارش ها از نیمه دوم پاییز آغاز می شود.
وی درباره کیفیت آب شــرب اصفهــان با توجه به کاهش 
شــدید ذخیره ســد زاینده رود، تأکید کــرد: خط قرمز ما 
کیفیت آب شرب است و آبی که از تصفیه خانه باباشیخعلی 
خارج می شــود تمام پارامترهای فیزیکی و شیمیایی لازم 
را دارد.مختــاری دربــاره میزان تصفیــه آب تصفیه خانه 
باباشــیخعلی، گفت: روزانــه ۹۵۰۰ لیتر بــر ثانیه آب در 
تصفیه خانه باباشــیخعلی تولید می شــود و مــردم باید با 
صرفه جویی از این وضعیت عبور کنیم.وی با تأکید بر اینکه 
امروز تمام کشــور دچار تنش آبی شده است، تأکید کرد: 
در حال حاضر در هیچ نقطه از شــهر اصفهان قطعی و افت 
فشار آب شرب نداریم، با این وجود صرفه جویی در مصرف 
آب توسط مردم ضرورت دارد.این درحالی است که هفدهم 
مهرماه رئیس هیئت مدیره اتاق اصناف کشاورزی شهرستان 
اصفهان با اشاره به وعده رئیس حوضه آبریز زاینده رود برای 
تحویل حقابه کشــاورزان اصفهان در پاییز و آبان امسال به 
ایســنا گفته بود که با توجه به اینکه ذخیره سد زاینده رود 
مطلوب نیســت و باید آب کشــت غله را از منابع دیگری 
تأمین کنند، احتمال تاخیر ده روزه در آبان وجود دارد، اما 
به طور قطع در پاییز آب تحویل کشــاورزان شرق اصفهان 
داده می شود. به گفته حســین وحیدا، اگرچه شرایط سد 
زاینده رود مناسب نیست، اما مطابق پیش بینی هواشناسی 
آذر امسال بارش های خوبی پیش رو خواهیم داشت، بنابراین 
در این شرایط وقتی کشاورزان کشت خود را انجام دهند تا 
اسفندماه و یا عید ۱۴۰۲ نیاز به آب نخواهند داشت و تا آن 

روز شرایط خوب خواهد شد.

درصورتتأخیردربارشها

ذخیرهسدزایندهرودتادیماهکفافمیدهد
پشتپردهخاکخوردناتوبوسهایجدیدکرج

رئیس سازمان حمل و نقل بار و مسافر شهرداری کرج گفت: کمبود راننده مانع 
از به کارگیری اتوبوس های جدید در شهر شده بود. به گزارش باشگاه خبرنگاران 
جوان، محســن امیدوار گفت: سال گذشته چندین دستگاه اتوبوس جدید برای 
ناوگان حمل و نقل عمومی کرج خریداری شــد اما به دلیل کافی نبودن تعداد 
رانندگان، نتوانستیم این اتوبوس ها را وارد ناوگان کنیم.سال گذشته اعلام شده 
بود که خرید و تزریق هر دستگاه اتوبوس به ناوگان حمل و نقل عمومی، حدود 
چهار میلیارد تومان هزینه دربر دارد.رئیس ســازمان حمل و نقل بارو مســافر 
شهرداری کرج می گوید: باتوجه به این که پنجاه دستگاه اتوبوس به روز داشتیم 
اما با کمبود راننده مواجه بودیم، براســاس مصوبه شــورای اسلامی شهر، ۱۰۰ 
راننده پایه یــک را از طریق تامین نیرو جذب خواهیم کــرد تا این اتوبوس ها 
وارد ناوگان شــهری شوند.او گفت: تاکنون ۳۰۰ نفر برای این امر ثبت نام کرده 
اند، شــرکت اســامی را به ما اعلام می کند و صد راننده بعد از بررســی مدارک 
طی کمیته ای از این تعداد انتخاب خواهند شد.امیدوار می گوید: با جذب ۱۰۰ 
میلیارد تومان اوراق مشارکت، حدود ۲۰ اتوبوس دیگر هم خریداری و به ناوگان 
اضافه می شــود.او گفت: در کنار خرید اتوبوس نو، فرایند نوسازی ۱۵۲ اتوبوس 
فرســوده هم در دســتور کار قرار گرفته اســت و بعد از تعمیرات اساسی آنها 

سرفاصله توقف در هسته مرکزی شهر بیش از ۳۰ درصد کاهش پیدا می کند.

تولید۲۰۰هزاراصلهنهال
دربزرگتریننهالستانجنوبکشور

رئیس اداره جنگل کاری منابع طبیعــی و آبخیزداری هرمزگان گفت: تا پایان 
امســال ۲۰۰ هزار اصله نهال در نهالســتان باغوی بندرعباس تولید می شود.به 
گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، عبدالعزیز کرد، رئیس اداره جنگل کاری منابع 
طبیعی و آبخیزداری هرمزگان گفت: تا پایان امسال ۲۰۰ هزار اصله نهال شامل 
۴۰ گونه گیاهی در نهالستان باغوی بندرعباس بزرگترین نهالستان جنوب کشور 
تولید می شود.او افزود: تور تلیس، آکاسیای چتری، تج، مغیر، کرت، کهور ایرانی، 
سالیسینا، گل ابریشم، حرا، سپستان، تاکاما، حنا، جم، اکالیپتوس، ختمی چینی، 
چریش درمان عقرب، گارم زنگی، کنار شیشه شور، گل کاغذی و آکاسیا از جمله 
گونه های گیاهی هستند که در این نهالستان تولید می شود.عبدالعزیز کرد گفت: 
نهال های حرا از اول آذرماه در ۸۰۰ هکتار از ســواحل اســتان کشــت خواهد 
شد.نهالســتان باغو در ۱۵ کیلومتری شــهر بندرعباس واقع شده و بزرگترین 
نهالستان جنوب کشــور محسوب می شود.نهالســتان باغو ظرفیت تولید یک 

میلیون نهال با تنوع ۵۰ گونه گیاه گرمسیری بومی و غیر بومی را دارد.

تامینآبمشهدازمحلسددوستی
بهکمتراز۳۰درصدرسید

مدیر عامل شــرکت آب و فاضلاب مشــهد گفت: تامین آب مشهد از محل سد 
دوســتی در گذشــته بیش از ۵۰ درصد بود که این میــزان با توجه به کاهش 
بارندگی ها، اکنون به کمتر از ۳۰ درصد رســیده است.حسین اسماعیلیان مدیر 
عامل شرکت آب و فاضلاب مشــهد گفت: هم اینک حدود ۱۹ درصد از حجم 
ذخیره سد دوستی آب دارد.او افزود: در شرایط کم آبی قرار داریم، حجم برداشت 
از سدها و به ویژه سد دوستی را به حداقل رسانده ایم تا از این ظرفیت بتوان در 
شرایط پیک و حادتر استفاده کرد.مدیر عامل شرکت آب و فاضلاب مشهد ادامه 
داد: منابع آب موجود به روش های مختلف مدیریت می شود تا ذخایر آبی طوری 
حفظ شــوند که تا چند ماه آینده قابل استفاده باشند.اسماعیلیان بیان کرد: در 
۲ ســال گذشته از ذخایر قبلی موجود در ســدها استفاده شد، به همین دلیل 
ذخایر سدهای مشهد به کمتر از ۲۰ درصد رسیده است، امیدواریم بارندگی ها 
در امسال به میزان مناسب باشد و شاهد افزایش حجم سدها باشیم.مدیر عامل 
شرکت آب و فاضلاب مشهد تاکید کرد: شهروندان نیز با رعایت مدیریت مصرف 

و مصرف بهینه آب در عبور از شرایط تنش آبی یاریگر باشند.

کشفمنبعآبتاریخی
درامامزادگاندوخاتون)س(شهرکرد

یک منبع آب تاریخی در طبقه فوقانی سردر امام زادگان دوخاتون )س( شهرکرد 
کشف شد.مدیر پایگاه میراث فرهنگی قلعه های تاریخی چهارمحال و بختیاری 
گفت: در راســتای حفاظت و مرمت از بنا های تاریخی اســتان امسال عملیات 
سبک ســازی و استحکام بخشــی طاق های ســردر امام زادگان دوخاتون )س( 
شهرکرد در دســتور کار قرار گرفت.آقای آزادگان افزود: کارشناسان مرمت در 
حین عملیات سبک ســازی طاق های سردر امام زادگان دوخاتون )س( شهرکرد 
متوجه یک عنصر معماری در این مکان شدند و پس از تخلیه نخاله های موجود 
در این عنصر معماری این منبع آبی را کشف کردند.وی اندود داخلی این منبع 
آب را از ساروج دانست و گفت: این سقاخانه به عنوان یکی از نماد های فرهنگی 
شهرکرد قدیم فعال می شود.مدیر پایگاه میراث فرهنگی قلعه های تاریخی استان 
پیش بینی کرد: قدمت منبع آب کشف شده در سردر امام زادگان دوخاتون )س( 

شهرکرد متعلق به اواسط دوران قاجاریه باشد.

دربباغتاریخیبیرمآباد
بهرویمردمکرمانبازمیشود

وزیر میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دستی به مردم کرمان وعده داد که 
دربهای باغ تاریخی بیرم آباد پس از ســالها به روی مردم باز شــود.به گزارش 
خبرنگار مهر، عزت الله ضرغامی در ســفر یک روزه خود از باغ بی رم آباد بازدید 
کرد، این باغ که یکی از مکان های تاریخی کرمان و موقوفه حرم رضوی اســت 
سال ها درب هایش برای بازدید عمومی مردم بسته است و مردم کرمان درون این 
باغ را ندیده اند.ضرغامی ضمن وعده به مردم برای حل این مشــکل و بازگشایی 
این بــاغ تاریخی گفت: این بنا ۴ قرن قدمت دارد و و یکی از زیباترین باغ های 
تاریخی کرمان محسوب می شود.وی عنوان کرد: با کشیدن حصار در بخش های 
در حال مرمت می توان زمینه بازدید عمومی را در کوتاه ترین زمان ممکن فراهم 
کرد.وی افزود: برای رفع مشــکل با آســتان قدس وارد مذاکره خواهم شد زیرا 
این باغ یک مزیت فرهنگی و گردشــگری برای کرمان اســت.وی گفت: باید از 
ظرفیت های گردشگری برای توسعه اقتصاد گردشگری استفاده شود تا بتوانیم 

زمینه توسعه اقتصادی را فراهم کنیم.

اخبار کوتاه

مدیرعامل شــرکت آب منطقه ای آذربایجان 
غربی گفت: مهرماه امسال ۶۷ درصد از حجم 
مخازن ســدهای در حال بهره برداری استان 
خالی از آب بود.مجید دستگاهی در گفتگو با 
خبرنگار مهر در زمینه وضعیت ذخایر آب پشت 

سدهای اســتان اظهار کرد: در مهرماه امسال 
حجم حجم ذخیره ســدهای مخزنی در حال 
بهره برداری اســتان با ۳۳ درصد پرشدگی به 
۶۴۸ میلیون مترمکعب رسیده است.وی، وقوع 
خشکســالی های اخیر، کاهــش بارندگی های 

جوی و کاهش احجــام آب ورودی به مخازن 
سدها را از دلایل کاهش حجم ذخیره مخازن 
سدها برشمرد و گفت: مهرماه سال جاری ۶۷ 
درصد از حجم مخازن ســدها خالی از آب بود 
که این موضوع در سدهای مخزنی بارون ماکو، 
شهیدقنبری، آغ چای، دریک و زولای سلماس 
بســیار بارز و مشهود بوده به طوری که از کل 
حجم ذخیره مخازن ســدهای بارون و زولا به 
ترتیب ۱۳ و ۱۶ درصد پر بوده که درصد بسیار 
پایینی است.دســتگاهی به موانع و مشکلات 
آزادسازی حدود قانونی بستر و حریم رودخانه 
و انهار اشاره کرد و افزود: عدم حضور مالک در 
اراضی تحت تصرف در زمان آزادسازی، امتناع 
از تحویل گرفتن اخطاریه، مقاومت متصرفین 
در حین عملیات اجرا و ایجاد درگیری، اعطای 
مجوزاتی به متصرفین ازسوی مراجع غیرصالح 
)بدون استعلام از آب منطقه ای(، عدم اطلاع از 

مباحث بستر و حریم منابع آبی، وجود اماکن 
وابســته به بخش های حقوقــی و دولتی واقع 
در بســتر رودخانه، عدم تأمیــن اعتبار جهت 
عملیات ســاماندهی سراســری و عدم اطلاع 
مالکیــن از حدود قانونی رودخانه ها بخشــی 
از موانــع پیش روی آزادســازی حدود قانونی 
بســتر و حریم رودخانه به شــمار می رود.وی 
در خصوص مدیریت حفــر چاه های غیرمجاز 
در اســتان گفت: با توجه به استقرار و فعالیت 
تعداد ۶۰ اکیپ گشــت و بازرسی از منابع آب 
در سطح اســتان، طی سه سال گذشته ۱۰۰ 
دستگاه حفاری غیرمجاز و در شش ماه ابتدایی 
ســال جاری، ۴۰ دســتگاه حفاری غیرمجاز 
)مجموعاً ۱۴۰ دســتگاه( توســط گروه های 
گشــت و بازرسی منابع آب با مشارکت عوامل 
انتظامی توقیف و به پارکینگ انتقال داده شده 

است.

آذربایجان  مدیرعامل شــرکت آب منطقه ای 
غربی با اشــاره به پر کردن یــک هزار و ۲۸۶ 
حلقه چاه غیرمجاز در استان گفت: در سه سال 
گذشته در مجموع یک هزار و ۲۸۶ حلقه چاه 
غیرمجاز و در شــش ماه ابتدایی سال جاری 
۲۹۰ حلقه چاه غیرمجاز پر و مســدود شــده 
است.دســتگاهی به چالش های پر و مســدود 
کردن چاه های غیرمجاز در استان افزود: تأخیر 
در ابــلاغ برنامه عملیاتــی و اعتبارات مصوب 
ســالانه طرح تعادل بخشــی، عدم تخصیص 
کامــل و به موقع اعتبارات مصوب و تخصیص 
به صورت اسناد خزانه اسلامی با سررسید دو و 
سه ساله و انباشت مطالبات قراردادهای طرح، 
به دلیل ارتباط مستقیم انسداد چاه غیرمجاز 
با معیشت مردم شــاهد ورود مقامات اجرایی 
و سیاسی اســتان از جمله نمایندگان محترم 

مجلس هستیم بخشی از این چالش ها است.

بیمارســتان نظام مافی تنها بیمارســتان شهرستان های 
شوش و کرخه با وضعیتی نه چندان مناسب از نظر فضای 
فیزیکی، امکانات و پزشــک، روزگار ناخوشــی را ســپری 
می کند.به گزارش مهر، اهمیت ســلامت و بهداشت مردم 
جامعه بر هیچکس پوشیده نیست و تأمین این امر مهم از 
مهمترین وظایف مســئولان است زیرا بهداشت و درمان با 

جان تک تک افراد جامعه سر و کار دارد.
تنها بیمارســتان شــهر شــوش دانیال )ع( و شهرستان 
تازه تأســیس کرخه با توجه به کمبود پزشــک، امکانات 
و فضــای فیزیکی جوابگوی نیاز بهداشــت و درمان مردم 
این دو شهرســتان نیســت و باید در کنار این بیمارستان، 
بیمارستانی که در شوش دانیال )ع( در حال احداث است 
هرچه سریع تر تکمیل و روند ساخت بیمارستان کرخه آغاز 
شود.این روزها شیوع آنفلوانزا و سرماخوردگی، باعث شده 
تا بیماران بیشتری به بیمارستان نظام مافی شوش مراجعه 

کنند اما مشاهدات نشان می دهد که کندی خدمات رسانی 
به بیماران در بیمارســتان نظام مافی به دلیل مشــکلات 
مختلف از جمله کمبود پزشــک باعــث نارضایتی مراجعه 

کنندگان شده است.
سگوند یکی از مراجعان به اورژانس بیمارستان نظام مافی 
شوش بیان کرد: بنده به اورژانس بیمارستان مراجعه کردم 
که به حالم رســیدگی فوری شود اما با ازدحام بیش از حد 
بیماران در نوبت پذیرش توسط پزشک، برخورد کردم.این 
شهروند شوشی افزود: پس از چند ساعت معطلی بالاخره 
نوبتم رســید و دیدم که تنها یک پزشک عمومی مشغول 
ویزیت این همه بیمار در اورژانس بیمارســتان نظام مافی 

شوش است.
وی ادامه داد: از مســئولان متولی امر سلامت مردم انتظار 
می رود؛ فکری اساســی به حال اورژانس بیمارستان مافی 
بکنند تا مراجعه کنندگان بیش از چندین ســاعت معطل 

یک ویزیت معمولی نشــوند.خنیفر یکی دیگر از مراجعان 
به اورژانس بیمارستان نظام مافی شوش اظهار کرد: علاوه 
بر کمبود پزشــک و شلوغی بیش از حد، سیستم پذیرش 
در بیمارســتان مافی قطع و وصل می شود که همین مورد 

باعث شده ویزیت بیماران آزاد حساب شود.
وی گفت: به دلیل قطعی اینترنت و سیستم، مجبور شدیم 
تــا ویزیت را به طــور آزاد بگیریم و چندیــن برابر هزینه 
درمان را پرداخت کنیم.این شهروند شوشی یادآور شد: از 
مسئولان متولی حوزه بهداشت و درمان شهرستان شوش 
و دانشــگاه علوم پزشــکی انتظار می رود هرچه ســریع تر 
مشــکلات بیمارســتان و اورژانس مافی شوش را برطرف 

کنند.
نماینــده مردم شــوش و کرخه در مجلــس تصریح کرد: 
در روزهای گذشــته نشســتی با رئیس و معاونان دانشگاه 
علوم پزشکی جندی شاپور اهواز داشتم که در این نشست 

خواستار رفع مشکلات حوزه بهداشت و درمان شهرستان 
شوش و کرخه شدم.محمد کعب عمیر گفت: در این دیدار 
ســاخت بیمارستان شهرســتان کرخه، تجهیز بیمارستان 
نظام مافی به دستگاه های ام آر ای و سی تی اسکن جدید 
و دیگر مشکلات حوزه بهداشت و درمان پیگیری شد.وی 
خواســتار کلنگ زنی بیمارســتان کرخه و تکمیل هرچه 
سریع تر بیمارستان در حال احداث شهرستان شوش شد و 
گفت: بیمارستان نظام مافی شوش جوابگوی مردم شوش 
و کرخه نیســت.نماینده مردم شــوش و کرخه در مجلس 
بیان کرد: مشکلات اورژانس بیمارستان نظام مافی شوش 
هرچه سریع تر از ســوی متولیان شبکه بهداشت و درمان 
و دانشگاه علوم پزشــکی جندی شاپور اهواز برطرف شود. 
رئیس شبکه بهداشت و درمان شهرستان شوش حاضر به 
مصاحبه و پاسخگویی نسبت به مشکلات بیمارستان نظام 

مافی شوش نشد.

تعدادی از معلولان گلستانی از ویلچر هایی که 
اداره کل بهزیســتی گلستان به صورت رایگان 
در اختیار این افراد می گــذارد، گلایه کردند.
به گزارش باشــگاه خبرنگاران جوان، برخی از 
معلولان گلستانی از کیفیت پایین و استاندارد 
نبــودن ویلچر هایی که از بهزیســتی دریافت 

کرده اند، گلایه دارند. 
احمدرضا عامریان فعــال اجتماعی و یکی از 
اعضای جامعه معلولان گلســتان در این باره 
گفت: در دنیا برای هر نوع معلولیت، ویلچری 
خاص و اســتاندارد بــه فرد معلــول واگذار 
می شود.او افزود: متاسفانه اکثر ویلچر هایی که 
از طرف بهزیســتی به معلولان گلستانی داده 
می شــود عمدتا از یک نوع بــوده و برای تمام 
معلولیت ها مناســب نیست.عامریان ادامه داد: 
ویلچر هایی که متناســب با نوع معلولیت فرد 
نباشد موجب مشکلاتی از قبیل زخم بستر و یا 
انحراف ستون فقرات بدن فرد معلول می شود.
او افزود: برخی از این ویلچر ها وزن ســنگینی 
دارند و حرکت دادن آن برای فرد معلول دشوار 
اســت و برخی دیگر پس از یک هفته استفاده 
در محیط بیرون از خانه خراب می شــوند و یا 
اینکه قطعات ویلچر ها برای تعویض و یا تعمیر 

پیدا نمی شود.عامریان بااشاره به قیمت بالای 
ویلچر هــای با کیفیت در بــازار گفت: قیمت 
برخــی از ویلچر های خارجــی از ۱۵ میلیون 
تومان آغاز می شود و جدیدا یک شرکت دانش 
بنیان ایرانی ویلچری سبک با مبلغ ۴۰ میلیون 
تومان طراحی کرده است.او افزود: برای خرید 
این ویلچر ها تســهیلاتی از طرف بهزیستی به 

فرد معلول داده نمی شود.
رضاپــور رئیس انجمن معلولین توانمند همت 
هــم در این بــاره گفت: متاســفانه اداره کل 
بهزیســتی اجازه خرید از بازار آزاد را ندارد و 
مجبور است با توجه به محدودیت های مالی که 
دارد از برخی شرکت هایی که طرف قرارداد با 
دولت هستند خرید خود را انجام دهد، همین 
موضوع محدودیت هایی را بــرای این اداره به 
وجود می آورد.او افزود: در ســال های ۸۶ و ۸۷ 
من به عنوان عضوی از جامعه معلولان همراه 
گروهی از اداره کل بــرای خرید ویلچر رفتم، 
در آن دو ســال ویلچر هایی خریداری شد که 
افرادی که در آن زمان ویلچر را تحویل گرفتند 

همچنان در حال استفاده از آن هستند.
رضاپــور گفت: اگــر یک بار ویلچــر خوب و 
باکیفیت خریداری شــود این ویلچر تا سال ها 

نیاز فرد معلول را برطرف می کند و بهزیستی 
مجبور نیســت هزینه زیــادی را برای تامین 
ویلچر بپردازد.بــا وجود گلایه جامعه معلولان 
اســتان از ویلچر های غیر استاندارد بهزیستی، 
اما محمــود امانیان معاون توانبخشــی اداره 
کل بهزیستی گلستان می گوید: این ویلچر ها 
بر اســاس عواملی مانند توانمندی جسمی فرد 
معلول، میــزان معلولیت، نوع بیماری، کارایی 
ویلچر و وضعیت جســمانی معلول به صورت 

رایگان به فرد واگذار می شود.
امانیان ویلچر هایی که به معلولان از طرف این 
اداره کل تحویل داده می شود را در انواع )ساده، 
ارتوپــدی، نیمه ارتوپدی، cp و ویژه کودکان( 
تقســیم بندی کــرد و گفت: برخــی از این 
ویلچر ها مخصوص افرادی است که فلج چهار 
اندام دارند )cp(، برخی قابلیت تبدیل شدن به 
برانکارد دارند، برخی برای اســتفاده در حمام 
مناســب هســتند و برخی قابلیت جدا سازی 
زیردستی و زیر پایی را دارا هستند.او افزود: اگر 
فرد معلولی درخواســت خرید ویلچری خاص 
داشته باشد امکان ارائه تسهیلات به فرد وجود 
ندارد، اما می توانیــم مبلغ همان ویلچری که 
قرار بود از طرف بهزیستی به فرد اعطا شود به 

او پرداخت کنیم تا ما به تفاوت خرید ویلچر را 
خودش پرداخت کند.امانیان گفت: ما به عنوان 
یک دســتگاه دولتی اجازه خریــد از بازارآزاد 
نداریــم و برای تامین نیاز های خود ســفارش 
رادر ســامانه تدارک دولت ثبت می کنیم و از 
بین شــرکت های ارائه دهنده خدمات ایرانی 
نیازمندی های جامعه معلولان را با پایین ترین 

قیمت و بهترین کیفیت تهیه می کنیم.
او افزود: هیچ یک از شرکت های تولید کننده 
ویلچر در ایران آرم استاندارد تولید این محصول 
را ندارند، اما چون این استاندارد اجباری نبوده 
می تواننــد محصولات خــود را در بازار عرضه 

کنند.امانیان می گویــد: ویلچر های خریداری 
شــده در کمیته ای تخصصی که نماینده ای از 
جامعه معلولان وجود دارد مورد بررســی قرار 
می گیرد.او افزود: ســال گذشــته حدود ۸۰۰ 
ویلچر و امســال هــم حــدود ۷۰۰ ویلچربه 
معلولان گلســتانی تحویل داده شــد.امانیان 
گفت: در حال حاضر ۲ هزار متقاضی دریافت 

ویلچردر استان هستند.
او ادامه داد: در حــوزه کودکان معلول تلاش 
می کنیــم این کودکان از طریق کاردرمانی راه 
رفتــن را بیاموزند و تاجایی کــه امکان دارد 

ویلچرنشین نشوند.

۶۷درصدازمخازنسدهایآذربایجانغربیخالیازآب

بیمارانبدحالدرانتظارتکمیلبیمارستانشوشوکرخه

استانداردنبودنویلچرهاصدایمعلولانرادرآورد

۲هزارمعلولگلستانیدرصفدریافتویلچر

ادارهکلثبتاسنادواملاکاستانگیلان
آگهیموضوعماده۳قانونوماده1۳آئیننامهقانونتعیینوتکلیفوضعیتثبتیواراضی

وساختمانهایفاقدسندرسمی
برابر رای شماره ۱۴۰۱۶۰۳۱۸۰۱۲۰۰۱۴۰۷- ۱۴۰۱/۰۵/۰۶ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ملک شفت تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی خانم پیمانه طلائیان فرزند مهدی به 
شماره شناسنامه ۱۹۲۱۳ صادره از تهران در ششدانگ یک قطعه زمین)اعیان احداثی بدون مجوز( به مساحت ۱۰۵۳/۷۲ متر مربع با 
کاربری مزروعی به شماره پلاک ثبتی ۶۱۳ فرعی مفروز و مجزی شده از پلاک شماره ۶۳ واقع در قریه بداب شفت سنگ اصلی ۲۵ 
بخش۲۱ گیلان ازمالکیت رسمی هادی هادی پورنهزمی )زارع صاحب نسق( محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شــود و در صورتی که اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند 
از تاریخ انتشــار اولین آگهی به مدت ۲ ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید ظرف مدت یک ماه از تســلیم 
اعتراض دادخواســت خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی اســت در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض و یا 

عدم ارائه گواهی تقدیم دادخواست وفق مقررات نسبت به ادامه عملیات ثبتی و صدور سند مالکیت اقدام خواهد شد. م الف 573

رئیس ثبت اسناد و املاک شفت- ایرج حیدرپور
تاریخ انتشار نوبت اول: 1401/07/24
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/08/08

آگهی تغییرات شرکت با مسئولیت محدود پیشگامان فناوری 
مهر آذر به شناسه ملی 14009434592 و به شماره ثبت 565142 

 1401/07/19 مورخ  العاده  فوق  عمومی  مجمع  صورتجلسه  استناد  به 
تصمیمات ذیل اتخاذ شد محل شرکت به آدرس استان تهران، شهرستان 
تهران، بخش مرکزی، شهر تهران، سازمان برنامه شمالی، خیابان 200 
اترک،  تجاری  کاشانی، پلاک 592، مجتمع  الله  آیت  بزرگراه  دستگاه، 

طبقه 3، واحد 309 به کد پستی: 1483957998 تغییر یافت. 
سازمان ثبت اسنادواملاک کشور اداره ثبت شرکت ها و موسسات 

غیرتجاری تهران )1402622(

آگهیموضوعماده۳قانونوماده1۳آئیننامهقانونتکلیفوضعیتثبتیواراضیو
ساختمانهایفاقدسندرسمیحوزهثبتیشهرستانفومن

برابر رای شــماره ۱۴۰۱۶۰۳۱۸۰۰۳۰۰۳۴۹۵-۱۴۰۱/۰۶/۳۱ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ســاختمان های فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی فومن تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی مینا قاسم زاده فرزند 
محمد صادق به شــماره ملی ۲۶۷۹۱۰۴۷۴۹ نســبت به ششدانگ یک باب خانه و محوطه به مساحت ۳۵۵ متر مربع به 
شماره پلاک ۱۰۷۳ فرعی مفروز و مجزی شده از پلاک شماره ۱۸ فرعی از ۲ اصلی واقع در شکالگوراب بخش ۲۴ گیلان 
از مالکیت رسمی مظفر جهاندیده شکالگورابی محرز گردیده است، لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز 
آگهی می شود و در صورتی که اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشــار اولین آگهی به مدت ۲ ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم 
اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند، بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول گواهی 

اقامه دعوی طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م الف 617
  تاریخ انتشار نوبت اول: 1401/08/08
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1401/08/22

سرپرست ثبت اسناد و املاک شهرستان فومن 
 شیرزاد عزیزی جوکندان

ماجرایورودفاضلاببهدریاچهزایندهرودچیست؟
رئیس نمایندگی حفاظت محیط زیســت شهرســتان چادگان در غرب استان اصفهان گفت: فاضلاب خام از شهر ها و 
روســتا های منطقه غرب و مجتمع های گردشگری وارد دریاچه ســد یا رودخانه زاینده رود نمی شود.مجتبی حاجتی 
گفت: هیچ موردی از ورود فاضلاب خام به مســیر ها و دره های منتهی به دریاچه ســد زاینده رود وجود ندارد.او  ادامه 
داد: نمایندگی حفاظت محیط زیســت چادگان همواره از حریم دریاچه ســد و رودخانــه زاینده رود بازدید های لازم 
را انجام می دهد تا از وقوع چنین موردی پیشــگیری کند و با مــوارد احتمالی برخورد خواهد کرد.رییس نمایندگی 
حفاظت محیط زیســت شهرستان چادگان در غرب استان اصفهان با بیان اینکه نمایندگی محیط زیست چادگان در 
چند سال اخیر موضوع تصفیه خانه فاضلاب را در این شهرستان پیگیری کرده است، اظهار داشت: یکی از بخش های 
مورد توجه برای تصفیه خانه فاضلاب، مجتمع های گردشــگری اطراف رودخانه و دریاچه سد زاینده رود است.حاجتی 
اضافه کرد: موضوع تصفیه خانه مجتمع های گردشگری حاشیه دریاچه سد زاینده رود در چند سال اخیر پیگیری شد 
و در زمان حاضر این موضوع ساماندهی شده است.او با بیان اینکه برخی از مجتمع های گردشگری اطراف دریاچه سد 
زاینده رود دارای چاه های ســفتیک )مخزنی( یا جذبی فاضلاب بودند، خاطرنشان کرد: تعدادی از این چاه ها قدیمی و 
مربوط به ۳۰ سال پیش بود و همچنین برخی از مجتمع ها تصفیه خانه فاضلاب داشتند.حاجتی گفت: در پنج سال 
گذشته موضوع تصفیه خانه فاضلاب در مجتمع های گردشگری اطراف زاینده رود به طور جدی پیگیری شد و در زمان 
حاضر اکثر آن ها دارای تصفیه خانه و خروجی فاضلاب استاندارد و تعدادی نیز در حال ایجاد این تاسیسات هستند.
او با اشــاره به اینکه حدود ۲ هزار باب ویلا در دهکده فرهنگی تفریحی زاینده رود مســتقر و دارای تصفیه خانه است 
که از آن به طور مرتب بازرســی می شــود، خاطرنشــان کرد: تعداد دیگری مجتمع گردشگری در اطراف دریاچه سد 
زاینده رود مســتقر اســت که ایجاد تصفیه خانه فاضلاب برای آن ها نیز پیگیری شد.رئیس نمایندگی حفاظت محیط 
زیســت چادگان افزود: طرح تصفیه خانه فاضلاب شهر چادگان توسط نهاد های مربوطه در حال پیگیری و اجراست، 

اما هنوز بهره برداری نشده است.


